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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úr
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Lázár János Miniszterelnökséget vezető miniszter úrnak

„Sugárzó kérdések ”
címmel

Tisztelt Miniszter úr !

Tudomásom szerint a KEOP-5 .6.0/E/15 „Egészségügyi eszközök energia-megtakarítást célz ó
beszerzésének támogatása” című konstrukcióban történt diagnosztikai beszerzésekre töb b
tízmilliárdos keret állt rendelkezésre .

Tudomásom van arról is, hogy e konstrukcióban beszerzett röntgengépek egy része egyed i
főigazgatói engedéllyel működik az intézményekben, mivel az ÁNTSZ-től 2016 . január
elsejével a sugáregészségügyi és sugárvédelmi feladatokat átvevő Országos Atomenergiai
Hivatal nem képes a megnövekedett feladatmennyiség mellett a szükséges engedélyezés i
eljárások elvégzésére.

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem, hogy a fentiekkel kapcsolatosan az alábbi kérdésekre válaszoljon :

1. Pontosan hány milliárd forint uniós támogatás fordítódott a KEOP-5 .6.0/E/15
konstrukció megvalósítására ?

2. Mely egészségügyi intézmények, milyen diagnosztikai eszközök beszerzésére é s
milyen összegben részesültek a fenti konstrukciós támogatásból ?

3. Mely egészségügyi intézmények, milyen diagnosztikai eszközök beszerzés e
tekintetében, milyen összegben részesültek megnövelt támogatásban ?

4. Történt-e egészségügyi diagnosztikai eszközök beszerzése a fenti konstrukción kívü l
más konstrukcióban?
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6 . Biztonságosnak tartja-e a beszerzett röntgengépek használatát a szükséges hatóság i
működési engedély hiányában? A nagy bürokráciacsökkentési lázban nem volt- e
átgondolatlan, esetleg az emberi egészséget is megkárosító döntés az ÁNTSZ-t ől
bizonyos feladatok idő elő tti kiszervezése ?

Megtisztelő válaszát írásban várom .

Budapest, 2016 . június 20 .

Varju László

Demokratikus Koalíció
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